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Verslag 
(vergadering via videoconferentie d.d. 09/05/2021). 
Begin om 19u30 
 
Aanwezig: Erna Odts , Karin Larnoe , Kathleen De Wolf , Gerit Batsleer , Walter Van Boven en Patrick 
Baeke . 

 
Deze vergadering was dringend daar er heel wat diende besproken te worden . 
 
BK Masters : deze valt samen met het PK Oost - en West-Vlaanderen en ook nog de 
jaarlijkse Memorial Mieltje Pauwels . 
Wij vinden dit jammer daar we al zo weinig wedstrijden hebben en zoals steeds 
blijven we achter onze beslissing dat we meer Masterswedstrijden willen ! 
  

- Medaille uitreiking , komt deze in het gedrang ? 
- Veel te veel deelnemers ? Patrick denkt dat het zal meevallen maar uiteraard 

kan hij zich vergissen . 
- De vraag werd gesteld aan Ludwig Peetroons of dit alsnog kon gewijzigd 

worden ( enkel BK en geen Memorial of PK’s ) , helaas was dit niet meer 
mogelijk . 

- Dit zou beter op Nationaal niveau aangekaart moeten worden ( VAL , KBAB , 
PC Oost – en West Vlaanderen ) . 

 
Patrick Van Caelenberghe bevestigd dat we toelating krijgen van Ludwig om contact 
op te nemen met de beleidscommissies . 
Patrick VC staat open voor suggesties en wil meewerken voor extra Mastersmeetings 
op de kaart te zetten . Daarvoor is betere communicatie nodig naar alle clubs toe . 
Het best wordt een e-mail gestuurd naar de competitie cel met de vraag of 2 leden 
van de Masterscommissie mogen aanwezig zijn voor een vergadering . 
In juni zou dan Walter met Karin gaan , in september Walter met nog een aan te 
duiden lid ) . 
 
Wij opteren om dit jaar geen buitenlandse atleten toe te laten op het BK . 
Dit kan opgeheven worden volgend jaar op voorwaarde dat er beter georganiseerd 
wordt en volgens planning . 
 
Gerit gaat Ludo Van De Sande contacteren voor meer info van OB qua organisatie . 
 
 
WK Tampere ( Finland ) : Er is geen teammanager dit jaar helaas . Patrick is zoals 
voorgaande jaren deelnemer aldaar maar neemt de taak niet op zich daar het veel 
tijd in beslag neemt en hij zijn vakantie tegelijkertijd inplant . 
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Zeer waarschijnlijk is er op 4 juli een vergadering met alle landen voor de 
kandidaturen van de WMA . Van de VAL is er een akkoord dat de Belgische 
afvaardiging wordt vertegenwoordigd door Patrick Baeke en Patricia Van Delsen . 
Zij kunnen geldig stemmen voor ons land . 
 
 
VARIA : 
 
Kathleen vraagt dat de records met zwaardere gewichten moet afgeschaft worden . 
Enkel met eigen gewicht records homologeren . 
Karin zegt dat Nicole Poels het prestatiebeheer ( goedgekeurd door RvB ) onder haar 
hoede heeft en dus contact opnemen om dit uit te laten voeren . 
 
Kathleen heeft nog een punt namelijk dat er mag gestopt worden met het alsmaar 
aanpassen van de wedstrijdkalender , de Masters zijn al genoeg in het nadeel . 
Dit wordt aangekaart bij de wedstrijdcommissie . 
 
Karin heeft het over de teammanager . er moet gecommuniceerd worden met 
andere leden ( helaas is de LBFA niet beschikbaar op het moment ) . Er zijn nog geen 
kandidaturen binnen op het moment . 
 
    
 
 
DE VERGADERING NEEMT EEN EINDE OM 21u30 . 


